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Kamer 
van Volksvertegenwoordigers 

ZITTING 1962-1963. 

31 JANUARI 1963. 

WETSONTWERP 
houdende verhoging van de grens der verbinte 
nissen van de Nationale Kas voor Beroepskrediet. 

VERSLAG 
NAMENS 

DE COMMISSIE VOOR DE FINANCIËN (1), 
UITGEBRACHT DOOR DE HEER EECKMAN. 

DAMES EN HEREN, 

Onderhavig wetsontwerp heeft betrekking op de ver 
'hoging van de grens der. verbintenissen van de Nationale 
Kas voor. Beroepskrediet. 
Deze grens werd - zoals gezegd in de Memorie van 

Toelichting - laatst, door de wet van 14 februari 1962, 
vastqesteld oµ: 10 miljard frank. 
Dit plafond is thans bereikt. 
ln het ontwerp wordt voorgesteld het te brengen op 

11 miljard frank, met mogelijkheid voor de Koning het 
door achtereenvolgende tranches ten bedrage van 1 mil 
jard op 15 miljard frank te brengen. 
Deze wijziging aan het statuut van de Nationale Kas is 

in de eerste plaats noodzakelijk zo men voor de Nationale 
Kas de toepassing van de wetten op de economische expan 
sie van 17 en 18 juli 1959 en van de wet van 24 mei 1959 
niet wil begrenzen. 

(1) Samenstelling van de Commissie : 
Voorzitter: de heer Martel. 
A. -- Leden: de heren De Saeqer, De Staercke, Ecckman. Fimrncrs, 

Kiebooms, Lavens, Meyers, Michel, Parisis, Saint-Remy, Scheyven. 
-- Bocykens, Boutel, Cools, De Sweerner, Detièqe, Gelders, Lamers, 
Martel, Merlet, Paque (Simon), - De Clercq, Grootjans, 

B. - Plaatsvervanqcrs : de heren Dtscru, Eijskrns, Gil/ès de Péliclur, 
Hecbiet, Passon, Varz den Deele. - Bary, Sebrechts, Toubeeu, 
Van Acker {Fr.}, Vercauteren. - Piron, 

Zie: 
4.77 (1962-1963): 
- N' 1 : Wetsontwerp. 
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Chambre 
des Représentants 

SESSION 1962-1963. 

31 JANVIER 1963. 

PROJET DE LOI 
portant relèvement du plafond des engagements 
de la Caisse Nationale de Crédit Professionnel. 

RAPPORT 
FAIT AU NOM 

DE LA COMMISSION DES FINANCES (1 ), 
PAR M. EECKMAN. 

MESDAMES, MESSIEURS, 

Le présent projet concerne l'augmentation du plafond 
des engagements de la Caisse Nationale de Crédit Profes 
sionnel. 

Comme il est dit dans l'Exposé des Motifs, la loi du 
14 février 1962 a dernièrement fixé ce plafond à 10 milliards 
de francs. 
Ce plafond est actuellement atteint. 
Le projet tend à le fixer à 11 milliards de francs, avec 

la faculté pour le Roi de le porter à 15 milliards par 
tranches successives d'un montant de 1 millard de francs. 

Cette modification du statut de la Caisse Nationale est 
en premier lieu nécessaire si l'on veut éviter de limiter pour 
la Caisse Nationale l'application des lois d'expansion éco 
nomique des 17 et 18 juillet 1959 et de la loi du 24 mai 1959. 

(1) Composition de la. Commission : 
Président : M. Martel. 
A. - Membres : MM. De Saeger, De Staercke, Eeckman, Flmmers, 

Ktcboorns, Levens, Meyers, Michel, Parisis, Saint-Remy, Scheyven. 
- Bceykens, Bouter. Cools, De Swecmer, Detlèqe, Gelders, Laniers, 
Martel, Merlot, Paque (Simon). - De Clercq, Grootjans. 
B. - Suppléants : MM. Discru, Eyskens, Gil/ès de Pélichy, 

Herblet, Posson, Van den Deele. - Bary, Sebrechts, T'oubeeu, 
Van Acku (Fr.), Vercauteren. - Piron. 
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Deze wetten hebben inderdaad een versnelde toename 
van kredietaanvragen tot gevolg gehad. 
Daar het hier evenwel om kredieten gaat die slechts 

voor een periode van vijf jaar werden verleend, zal na een 
zeker tijdsverloop en dank zij de terugbetalingen, het pla 
fond der verbintenissen definitief op een bepaald niveau 
kunnen vastgesteld worden. De vrees voor een stelsel 
matige verhoging lijkt dus ongegrond . 

* • • 
Een lid maakt zijn beklag over de samenstelling van de 

'Raad van béheer van de N.K.B.K. naar taalgroep en poli 
tieke opvatting. 
Het is trouwens niet de eerste maal dat dit aan de 

kaak werd gesteld {zie verslag van de heer Senator 
Franck, Stuk Pan de Senaat, n r 88, 1961-1962). 
Dit verslag dateert van januari 1962: sedert dien ztjn er 

ettelijke maanden verlopen en nog steeds werd geen bevre 
dig-ende oplossing gevonden. 
Het lid dtingt er derhalve op aan opdat spoedig naar 

een oplossing zou worden gezocht. 
Volgens de Minister zijn de hierboven gemaakte opmer 

kingen volledig gegrond. 
Met het oog op een definitieve regeling van het pro 

bleem zal hij contact opnemen met de Minister van Mid- 
denstand. ·· 
Reeds vroeger evenwel had hij de belofte aangegaan 

dat de benoeming van nieuwe kandidaten voor eventueel 
vrijgekomen mandaten voortaan zou gebeuren met inacht 
neming van het herstel van het taal- en politiek evenwicht. 
Tot nog toe kreeg hij evenwel de kans niet om, deze 

belofte in de werkelijkheid om te zetten. 

* "* 
ln stemming gebracht wetd het enig artikel eenparig 

aangenomen. 

De Verslaggever, 
P. EECKMAN. 

De Voorzitter e.i., 
A. FIMMERS. 

En effet, ces lois ont provoqué une augmentation rapide 
des demandes de crédit, 
Toutefois, comme li s'agit ici de crédits accordés seule 

ment pour une période de cinq ans, le plafond des enga 
gements pourra, après un certain temps et grâce aux 
remboursements, être définitivement fixé à un niveau déter 
miné. La crainte d'une augmentation systématique ne semble 
donc pas fondée. 

* .. .. 
Se basant sur des considérations d'appartenance linguis 

tique et de conceptions politiques, un membre se plaint de 
la composition du Conseil d'administration de la C.N,C.P. 
Ce fait n'est d'ailleurs pas critiqué pour la première fois 

[voir le rapport de M. le Sénateur Franck, Doc. du Sénat, 
n° 88, 1961-1962). 

Ledit rapport date de janvier 1962. lin certain nombre 
de mois se sont écoulés depuis lors et aucune solution 
satisfaisante n'a encore été trouvée. 
Dès lors, le membre insiste pour qu'une solution soit 

recherchée d'urgence. 
Le Ministre estime absolument fondées les remarques 

formulées ci-dessus. 
En vue de donner une solution définitive à ce problème, 

il se mettra en rapport avec le Ministre des Classes 
Moyennes. 
li avait déjà promis antérieurement que la nomination 

de nouveaux candidats aux mandats éventuels devenus 
vacants se ferait désormais en tenant compte du rétablis 
sement de l'équilibre linguistique et politique. 
Cependant, jusqu'à présent, il n'a pas eu l'occasion de 

réaliser cette promesse. 

* • * 

Mis au vote, l'article unique a été adopté à l'unanimité. 

Le Rapporteur, 
P. EECKMAN. 

Le Président e.i., 
A. FIMMERS. 


